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PROTOKÓŁ Nr  XXII/2012 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 6 lutego 2012r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  Obecnych: 20 radnych. Nieobecny radny: Wiesław 

Drewnowski.  

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz. 9:00 otworzył sesję stwierdzając jej prawomocność, 

− poinformował, Ŝe Burmistrz zwrócił się z prośbą o wprowadzenie zmian do porządku obrad. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad trzech dodatkowych projektów uchwał, 

zaopiniowanych juŜ przez Komisję BudŜetowo-Ekonomiczną RM, tj.:  

− uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2012 rok,  

− uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2012-2025,  

− uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości, 

− wyjaśnił, Ŝe zmiany w budŜecie i w WPF proponowane są dlatego, Ŝe przy planowaniu przetargu na 

wykonanie robót koszt miał przekroczyć 2.900mln zł w rozłoŜeniu na 3 lata, 

− przetarg dał wynik poniŜej tej kwoty i to przy rozłoŜeniu tylko na dwa lata co oznacza, Ŝe inwestycja 

będzie tańsza i krótsza, 

− odnośnie uchwały w sprawie zamiany działek, to taka uchwała została przez Radę podjęta w grudniu, 

ale zostały pomylone numery działek, których połoŜenie i opis podano prawidłowo,  

− proponowana uchwała ma skorygować ten błąd. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe prośbę Burmistrza zgłasza jako swój  formalny wniosek o zmianę porządku obrad, 

− oraz dodatkowo zgłasza wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, przygotowanego przez Komisję Prawa, Legislacji  

i Porządku Publicznego, dot. p. Pawła Szycko, 

− poinformował, Ŝe w związku z w/w wnioskami, radnym przysługuje po 2 głosy „za” i 2 głosy „przeciw”  

wnioskom, z prośbą o ewentualne wypowiedzi łącznie do wszystkich 4 wniosków, 

− ze względu na brak uwag przystąpił do odrębnego przegłosowania kolejno 4 wniosków. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” postanowiła wprowadzić do porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2012 rok. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” postanowiła wprowadzić do porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 

2012-2025. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” postanowiła wprowadzić do porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” postanowiła wprowadzić do porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

 
 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił porządek sesji uwzględnieniem przegłosowanych zmian: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2012 rok.  

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2012-2025.  

5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu (7.000.000,00 zł).  

6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu (4.512.408,00 zł).  

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/444/10 Rady Miasta Szczecinek z dnia 25 stycznia 2010r.  

w sprawie wysokości stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru.  

8. Uchwała w sprawie zmiany cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej.  

9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kilińskiego”  

w Szczecinku.  

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  zagospodarowania 

przestrzennego „28 Lutego I” w Szczecinku.  

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  zagospodarowania 

przestrzennego „28 Lutego II” w Szczecinku.  

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  zagospodarowania 

przestrzennego „28 Lutego III” w Szczecinku.  

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  zagospodarowania 

przestrzennego „Szczecińska I” w Szczecinku.  

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Szczecińska” w Szczecinku.  

16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  zagospodarowania 

przestrzennego „Polna-3” w Szczecinku.  

17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  zagospodarowania 

przestrzennego „Limanowskiego I” w Szczecinku.  

18. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

19. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości stanowiącej własność Miasta 

Szczecinek oraz zwolnienia z obowiązku wydzierŜawienia jej w drodze przetargu.  

20. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek na rzecz 

Powiatu Szczecineckiego.  

21. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości. 

22. Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Szczecinek.  
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23. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

24. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.    

25. Wnioski i zapytania radnych.  

26. Zamknięcie  sesji. 

 

Ad.2.  

Protokół z poprzedniej sesji z dnia 05.01.2012r. został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie  

20 głosami „za”. 

 

Ad.3.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  

− przedstawił uzasadnienie tego projektu. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/161/2012  

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2012 rok.  

 

Salę obrad opuściła radna Małgorzata Bała. Pozostało obecnych 19 radnych. 

 

Ad.4.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/162/2012  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2012-2025. 

 

Po głosowaniu na salę powróciła radna Małgorzata Bała. Obecnych ponownie 20 radnych. 

 



 4

Ad.5.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 3 głosami „za”,  przy 1 głosie „wstrzymującym się”  

i 1 głosie „przeciw”. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− Klub Radnych był przeciw uchwale budŜetowej,  

− uchwały dotyczące zaciągnięcia kredytów są pochodną uchwały budŜetowej i wymagają wzięcia 

przez Miasto nowych kredytów na spłatę poprzednich zobowiązań, 

− Klub Radnych na sesji budŜetowej był przeciwny takim rozwiązaniom, i dlatego jest przeciwny obecnie 

zaciąganiu kredytów na spłatę kredytów. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za” (pierwotnie pomyłkowo obliczonych jako 13 głosów 

„za”), przy 4 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/163/2012 

w sprawie zaci ągni ęcia długoterminowego kredytu. 

(7.000.000,00 zł) 

 

Ad.6.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 3 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”  

i 1 głosie „przeciw”. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− zwróciła uwagę, Ŝe w poprzednim głosowaniu „za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, a nie jak 

pierwotnie błędnie podliczono – 13 radnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zdyscyplinował Wiceprzewodniczących Rady Miasta, aby dokładnie obliczali wyniki głosowania. 
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Wojciech Knapik radny (SLD): 

− radni SLD wstrzymali się od głosu przy poprzedniej uchwale i wstrzymają się od głosu przy obecnie 

omawianej uchwale. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła: 

uchwał ę w Nr XXI/164/2012   

sprawie zaci ągni ęcia długoterminowego kredytu.  

(4.512.408,00 zł) 

Ad.7.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie 5 głosami „za”, 

− odczytał uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja nie miała wątpliwości co do zasadności podjęcia proponowanej uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poinformował, Ŝe na posiedzeniu Komisji głosował za pozytywnym jej zaopiniowaniem, ale obecnie 

pyta, czy wyłonienie inkasentów nie mogłoby się odbyć w drodze np. konkursu ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe z takim pytaniem spotkał się takŜe ze strony radnych Platformy Obywatelskiej, 

− uwaŜa, Ŝe przeprowadzanie konkursu jest bezzasadne, 

− to szczególny rodzaj działalności, gdzie chodzi o osoby zaufania publicznego, 

− kryteria byłyby trudne do skonkretyzowania, 

− inkasenci są kontrolowani prze Wydział Nadzoru UM, 

− pieniędzy na sport kwalifikowany z uzyskanych opłat targowych nie będzie mniej,  zmniejszeniu legnie 

kwota dla Urzędu Miasta. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/165/2012  

w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/444/10 Rady Miasta  Szczecinek z dnia  

25 stycznia 2010r. w sprawie wysoko ści stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 
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Ad.8.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, przy jednym głosie „wstrzymującym się”. 

− przedstawił uzasadnienie tego projektu. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− poinformował, Ŝe na posiedzeniu Komisji „wstrzymał się” od głosowania, 

− z punktu widzenia ekonomicznego proponowana podwyŜka cen biletów jest zasadna,  

− ostatnia podwyŜka była w 2009r., 

− po proponowanym obecnie wzroście cen biletów przychód spółki powinien wzrosnąć o ok. 480tys. zł, 

ale zastrzegł, Ŝe nie jest ekonomistą i moŜe się mylić, 

− proponowana podwyŜka sprawi, Ŝe ceny biletów autobusowych w Szczecinku będą jednymi  

z najdroŜszych w regionie, 

− podał przykładowe ceny w innych miastach, wynoszące po 2,40zł, 

− udostępnione na posiedzeniu Komisji dane wskazywały, Ŝe koszty spółki wzrosły o ok. 20 mln zł, 

− wzrost kosztów paliwa o 530 tys. zł w kosztach całościowych firmy to ok.3%, 

− uwaŜa więc, Ŝe nie cały wzrost kosztów paliwa przez ostatnie 3 lata powinno się uwzględniać przy 

podwyŜce cen biletów, 

− tak wysoka podwyŜka ze względów społecznych nie jest Miastu potrzebna,  

− zakłada się, Ŝe ilość sprzedaŜy się nie zmniejszy, ale takiej pewności nie ma, 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej nie będzie głosował za tak wysoką podwyŜką. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgadza się z tym, Ŝe to bardzo duŜa podwyŜka, i Ŝe będzie odczuwalna, ale czasy są trudne, 

− rosną inne ceny, np. ceny węgla, 

− to, czy Szczecinek będzie miał najdroŜsze bilety autobusowe to się wkrótce okaŜe pod koniec 

kwietnia, poniewaŜ wymienione przez radnego Matuszaka miasta teŜ planują wprowadzenie 

podwyŜek, 

− spółka jest powołana po to, by świadczyć usługi komunikacyjne,  

− cała działalność prowadzona jest po to, by wypracować dochód na pokrycie kosztów w/w usług 

komunikacyjnych, 

− w skali roku decyzje podjęte przez Radę Miasta, z którymi zresztą Burmistrz się utoŜsamia, dają ulgi 

w przejazdach o wartości ok. 2,6 mln zł rocznie, 

− rozmawiając o kosztach paliw trzeba odnieść się równieŜ do kosztów eksploatacyjnych autobusów, 

przeglądów technicznych itp., wynoszących rocznie ok. 6 mln zł, w tym koszty paliwa wynoszą juŜ 

25,7 %,  

− czyli ¼ kosztów stanowią koszty paliwa, którego cena w ostatnich dwóch latach wzrosła o ponad 

40%, 
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− radny Roman Matuszak błędnie twierdzi, Ŝe koszty spółki wynoszą 3%, 

− Miasto dołoŜyło do spółki w 2010r. 3 mln zł, a w 2011r. dopłata wyniosła 2,1 mln zł, 

− są wdraŜane działania oszczędnościowe w spółce, przeprowadzane są remonty taboru, itp. 

− własna stacja paliw obniŜyła ceny paliw w mieście, 

− są to bolesne podwyŜki, ale są konieczne. 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− wyraził zadowolenie, Ŝe radny Roman Matuszak przyznał, iŜ z ekonomicznego punktu widzenia 

proponowana podwyŜka cen biletów jest zasadna, 

− stwierdził teŜ, Ŝe zazdrości radnemu takiej postawy, iŜ uznając podjęcie uchwały za zasadne, radny 

jednocześnie będzie głosował przeciw, 

− Klub Radnych Platformy Obywatelskiej będzie głosował za przyjęciem podwyŜki, poniewaŜ radni tego 

Klubu nie mają takiego komfortu jak opozycja, Ŝe mogą wstrzymać się od głosu, 

− radni Platformy Obywatelskiej mają poczucie, Ŝe muszą wziąć na siebie odpowiedzialność za trudne 

ale konieczne decyzje, 

− ta podwyŜka to 16,6 % w stosunku do obecnych cen biletów, a od 2009r. podwyŜki nie było, 

− poza tym istnieje nie mała grupa pasaŜerów uprzywilejowanych, tzn. uprawnionych do ulgowych 

przejazdów, 

− Klub Radnych Platformy Obywatelskiej będzie głosował za przyjęciem uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− odnosząc się do wypowiedzi Burmistrza Miasta wyjaśnił, Ŝe mówiąc o strukturze kosztów spółki mówił 

o 3%-owym wzroście kosztów paliwa. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe takie przedstawienie kosztów spółki to manipulacja danymi. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe radni i Burmistrz mają róŜne poglądy na róŜne tematy, ale  na tym polega 

demokracja, 

− zwrócił teŜ uwagę, Ŝe radny Paweł Szycko uwypuklił tylko część jego wypowiedzi, pomijając 

podnoszone przez niego „względy społeczne” proponowanej podwyŜki, co teŜ mógłby nazwać 

„manipulacją”, 

− stwierdził, Ŝe Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej nie zmienia zdania i będzie głosował tak jak 

zapowiadał. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− powołując się na wypowiedź radnego Pawła Szycko o osobach uprawnionych do ulgowych 

przejazdów poinformował, Ŝe aŜ ponad 68% pasaŜerów korzysta z ulg 50%-owych i przejazdów 

bezpłatnych, 

−  pozostałe ok. 32 % mieszkańców musi płacić za tych, co mają ulgi, 
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− poza tym ceny biletów miesięcznych są wystarczająco niskie i wynosić będą 92zł, czyli 3 zł na dzień, 

przy moŜliwości dowolnej liczby przejazdów kaŜdą linią, kaŜdego dnia. 

 

Paweł Szycko radny:  

− wyjaśnił, Ŝe nie było jego intencją manipulowanie wypowiedzią radnego Romana Matuszaka, 

− chodziło mu oto, Ŝe radny ma komfort, iŜ z jednej strony uznając uchwałę za zasadną, moŜe  

nie głosować za jej podjęciem, 

− radni Platformy Obywatelskiej mając poczucie ciąŜącej na nich odpowiedzialności takiego komfortu 

nie mają. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− aspekt ekonomiczny jest waŜny, ale aspekt społeczny takŜe,  

− trzeba teŜ pamiętać o aspekcie ekologicznym,  

− podwyŜka cen biletów nie słuŜy temu aspektowi, i dlatego nie poprze tej uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe autobusy i tak pojadą, nawet jak będzie mniej pasaŜerów. 

 

Roman Matuszak radny: 

− jak nie będzie pasaŜerów, to autobusy w końcu zostaną odwołane, 

− zadał pytanie, czy planowana jest podwyŜka cen za korzystanie z floty na jeziorze ? 

 

Janusz Rautszko radny: 

− przy dyskusji o podwyŜce cen biletów autobusowych bardzo waŜne jest ze społecznego punktu 

widzenia rozwaŜenie, czy wprowadzić podwyŜkę, czy wybrać dopłatę z Miasta do spółki, 

− przypomniał, Ŝe dotychczas zawsze przewaŜał wariant podwyŜki, jako bardziej zasadny. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, Ŝe nie rozumie wypowiedzi Przewodniczącego Rady Miasta, poniewaŜ ostatnio 

ograniczono liczbę kursów ze względów na brak pasaŜerów. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odpowiadając na pytanie radnego Romana Matuszaka odnośnie podwyŜki cen za przepłynięcie 

statkami wyjaśnił, Ŝe odbiera to jako aluzję, iŜ gdyby nie było floty, to nie byłoby dopłaty do 

autobusów, 

−  tak jednak nie jest, dopłata jest i do autobusów i do floty, 

− działalność floty będzie kontynuowana, ale trzeba korygować ceny, aby te dochody były rosnące. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił uwagę, Ŝe porównywać ceny biletów w róŜnych miastach moŜna dopiero wtedy, gdy się 

uwzględni wiele innych czynników, w tym np. jakie tam są dopłaty do spółek, ile jest zwolnień i ulg, 

jaki jest tabor itp. 
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− poprosił o zabranie głosu w tej kwestii Prezesa KM Sp. z o.o. w Szczecinku. 

 

Romuald Szkił ądź Prezes KM Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− padły argumenty za i przeciw podwyŜce, 

− najbardziej reprezentatywnym, tj. o zbliŜonych warunkach do Szczecinka jest Kołobrzeg, 

− w Kołobrzegu od 3 lat dopłata do podstawowej działalności  spółki komunikacyjnej wynosi ok. 3 mln zł 

rocznie, 

− tam dochody z działalności podstawowej są większe niŜ w Szczecinku, ale to wynika z sezonu 

letniego, kiedy przyjeŜdŜa więcej osób, 

− w Szczecinku koszty eksploatacyjne są na minimalnym poziomie, 

− przykładowo: dojeŜdŜanie samochodem osobowym na danej trasie pochłania 1,5 l do 2 l benzyny,  

− bilet autobusowy normalny w obie strony kosztować będzie 5,60zł , czyli połowę ceny paliwa przy 

przejazdach samochodem, 

− prawie 25% sprzedawanych biletów to bilety sieciowe i okresowe. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 0głosach „przeciw” i 6 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/166/2012  

w sprawie zmiany cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej.  

 

Salę obrad opuścił radny Andrzej Modrzejewski. Pozostało 19 radnych. 

 

Ad.9 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/167/2012  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskie go Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 
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Ad.10  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− zapytał, czy w uzasadnieniu projektu uchwały prawidłowo określono nowe przeznaczenie terenu jako 

„tereny mieszkaniowe” ?, 

− przeznaczenie tego terenu pod zabudowę mieszkaniową spowoduje niemoŜność wykorzystania tego 

terenu jako kompleksu zieleni, 

− Klub Radnych na taką propozycję się nie zgadza. 

 

Małgorzata Bała radna; 

− zapytała, czy radny Roman Matuszak był ostatnio  w szczecineckim szpitalu i czy zauwaŜył jak wiele 

się tam zmieniło, i czy zauwaŜył zielony skwer na tyłach szpitala dla pacjentów i ich rodzin? 

 

Na salę obrad powrócił radny Andrzej Modrzejewski. Ponownie obecnych 20 radnych. 

 

Paweł Szycko radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe mowa jest o szpitalu a nie o sanatorium,  

− w szpitalu pacjenci są często w takim stanie, Ŝe nie chcą lub wręcz nie mogą korzystać z przyległych 

terenów zielonych, 

− uwaŜa, Ŝe projekt, aby omawiane tereny przeznaczyć pod zabudowę jednorodzinną jest słuszny, 

− pieniądze ze sprzedaŜy działek mogłyby zostać przeznaczone na rozwój szpitala, co byłoby  

z korzyścią dla pacjentów. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− plan zagospodarowania przestrzennego opracowywany jest na wiele lat,  

− obecnie nie wiadomo jakie będą plany rozwoju szpitala w dalszej perspektywie, 

− powstanie domków jednorodzinnych praktycznie uniemoŜliwi w przyszłości rozbudowę szpitala. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przez kilkanaście lat prawdopodobnie nie będzie potrzeby rozbudowywania szpitala,  

− gdyby taka potrzeba jednak nastąpiła, to i tak trzeba byłoby szukać nowych terenów na ten cel, 

− poniewaŜ ze względu na strukturę gruntu i bliskość jeziora takie obiekty jak budynki szpitalne w tym 

miejscu nie mogłyby juŜ powstać. 
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Katarzyna Dud ź radna: 

− jeśli plan zagospodarowania przestrzennego zostanie uchwalony, Powiat będzie miał moŜliwość 

pozyskania pieniędzy na szpital. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zwróciła uwagę, Ŝe zieleń wpływa kojąco na róŜne dolegliwości i dlatego pozostawienie w tym miejscu 

zieleni mogłoby być korzystne dla pacjentów. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zwrócił się z pytaniem do autora projektu planu, skąd wzięła się w planie propozycja wielkości 

nachylenia dachów ? ,   

− dlaczego dopuszcza się tylko tak spadziste dachy i z czego to wynika ? 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału PP: 

− wyjaśniła, Ŝe wynika to z wyglądu istniejącej sąsiedniej zabudowy i ma na celu utrzymanie pewnego 

historycznego charakteru  tej części miasta. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe zapis „do 450” moŜe oznaczać, Ŝe nachylenie dachu wyniesie np. tylko 100. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− projekt w paragrafie 18 mówi, Ŝe nachylenie moŜe wynieść „nie mniej niŜ 400” dla budynków 

mieszkalnych. 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału PP: 

− wyjaśniła, Ŝe zapis, o którym mówi radny Marek Ogrodziński dotyczy zabudowy istniejącej,  

− w pozostałym przypadku mowa o nachyleniu od 300 do 500, a garaŜu 450. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− jeśli garaŜ moŜe mieć nachylenie 450 a dom 500 to jest to rozwiązanie niesłuszne. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe szkoda, iŜ tej dyskusji radni nie podjęli na posiedzeniu Komisji, poniewaŜ obecnie  

nie moŜna wprowadzić poprawki, bo wymagałoby to nowego opracowania planu,  

− moŜna natomiast wycofać projekt uchwały do ponownego przygotowania, 

− ze względu na brak uwag, przystąpił do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących 

się”  podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/168/2012 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego „Kili ńskiego”  

w Szczecinku. 
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Ad.11.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/169/2012  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu  zagospodarowania przestrz ennego 

„28 Lutego I” w Szczecinku. 

 

 

Ad.12.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwała Nr XXI/170/2012  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu  zagospodarowania przestrz ennego 

„28 Lutego II” w Szczecinku. 

 

Ad.13.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/171/2012  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu  zagospodarowania przestrz ennego 

„28 Lutego III” w Szczecinku. 

 

Ad.14.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/172/2012 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu  zagospodarowania przestrz ennego 

„Szczeci ńska I” w Szczecinku. 

 

Ad.15.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/173/2012  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu  zagospodarowania przestrz ennego 

terenu „Szczeci ńska” w Szczecinku. 

 

 

Ad.16.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/174/2012   

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu  zagospodarowania przestrz ennego 

„Polna-3” w Szczecinku. 

 

Ad.17.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/175/2012  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu  zagospodarowania przestrz ennego 

„Limanowskiego I” w Szczecinku . 

 

Ad.18.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej. 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/176/2012  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek.  

 

Ad.19.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej. 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/177/2012  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Miasta 

Szczecinek oraz zwolnienia z obowi ązku wydzier Ŝawienia jej w drodze przetargu. 

 

Salę obrad opuścił radny Wojciech Knapik. Pozostało 19 radnych. 

 

Ad.20.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej. 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/178/2012  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek na rzecz Powiatu 

Szczecineckiego . 

 

Na salę obrad powrócił radny Wojciech Knapik. Obecnych ponownie 20 radnych. 

 

Ad.21.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej. 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/179/2012  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 

 

Ad.22.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz  Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały i rekomenduje Radzie Miasta jej podjęcie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe przed podjęciem uchwały o wygaśnięciu mandatu radnego, radny, którego uchwała 

ta dotyczy ma prawo zabrania głosu. 

 

Paweł Szycko radny: 

− stwierdził, iŜ koleŜankom i kolegom radnym i przede wszystkim mieszkańcom Szczecinka i wyborcom 

naleŜy się wyjaśnienie, dlaczego odchodzi z Rady Miasta Szczecinek, 

− wyjaśnił, Ŝe mandat radnego sprawował z brakiem świadomości, Ŝe istnieją bariery w tej kwestii, 

− w związku z sytuacją zaistniałą w ostatnim czasie, pojawiły się u niego pewne wątpliwości, które po 

skonsultowaniu z prawnikami potwierdziły, Ŝe w przypadku, gdy spółka, którą zarządza prowadzi 

swoją działalność między innymi w szkołach podlegających Miastu, to nie moŜe jednocześnie 

sprawować mandatu radnego, 

− do tej pory wykonywał jednak mandat radnego w dobrej wierze, kierując się tylko interesem miasta  

i jego mieszkańców. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wypowiadając się w swoim imieniu stwierdził, Ŝe z przykrością przyjął wiadomość o odejściu z Rady 

Miasta radnego Pawła Szycko, 

− dzięki temu radnemu miał okazję owocnie dyskutować na sesjach, sprzeczać się kulturalnie, i była to 

dla niego przyjemność. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej podziękowała radnemu Pawłowi Szycko za 

współpracę oraz za przewodniczenie Klubowi Radnych,  

− nieobecność radnego na sesjach będzie dla Rady stratą. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe podziękowania nastąpią po podjęciu uchwały,  

− w związku z barkiem uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXI/180/2012  

w sprawie stwierdzenia wyga śnięcia mandatu radnego Rady Miasta Szczecinek. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował radnego Pawła Szycko, Ŝe przysługuje mu prawo złoŜenia odwołania do WSA od 

podjętej uchwały w terminie 7 dni, 

− takie pouczenie moŜe wyglądać dziwnie,  poniewaŜ to radny sam złoŜył oświadczenie  i wniosek  

o podjęcie tej uchwały, ale brak pouczenia organ nadzoru mógłby uznać za uchybienie proceduralne, 

− zwrócił teŜ uwagę, Ŝe uznaje, iŜ głosowało 19 radnych, poniewaŜ radny Paweł Szycko, którego 

uchwała dotyczy głosować w swojej sprawie nie mógł. 

 

Paweł Szycko radny: 

− podziękował za współpracę, 

− złoŜył radnym wyrazy ogromnego szacunku, przede wszystkim zaś tym, z których poglądami się  

nie zgadzał i nie zgadza, 

− uścisnął dłonie wszystkim radnym i Burmistrzom. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe jest mu przykro, Ŝe trzeba z radnym rozstać się w ten sposób, 

− podziękował radnemu za wszystko co zrobił dla Miasta i jego mieszkańców,  

− w imieniu wszystkich radnych wręczył radnemu Pawłowi Szycko ufundowany przez radnych skromny 

prezent z dedykacją „Pawłowi Szycko Radni Miasta Szczecinek”, 

− dodał, Ŝe to nie ze środków budŜetowych, ale środków własnych poszczególnych radnych. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, Ŝe jako Platforma Obywatelska Radni i Burmistrz tracą doświadczonego radnego, 

− radny Paweł Szycko był kiedyś po przeciwnej stronie „barykady”, ale ostatnio działali juŜ po jednej 

stronie, 

− podziękował radnemu za wkład w pracę Rady Miasta i za przyczynie się wraz z innymi do zwycięstwa 

Platformy Obywatelskiej w ostatnich wyborach samorządowych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił radnego Pawła Szycko o pozostanie na sali obrad, poniewaŜ jeszcze przez 7 dni nadal jest 

radnym. 

 

Ad.23. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek.  

Roman Matuszak radny: 

− poprosił Burmistrza o kilka dodatkowych informacji dot. pkt. 3 sprawozdania w sprawie delegacji do 

Chin,chodzi o krótkie streszczenie tego wyjazdu. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrza Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe jest wymóg, aby bardziej aktywnie szukać inwestorów w specjalnej strefie ekonomicznej, 

− celem wyjazdu były dwa duŜe miasta na południu Chin, 

− wizyta trwała  7 dni, w kaŜdym mieście po 3 dni, 

− ze spotkaniami z władzami lokalnymi i przedstawicielami przemysłu, z dyrektorami kilku wydziałów 

rozwoju i handlu,  

− zainteresowanie ze strony chińskiej szczecinecką ofertą było dość duŜe, 

− dzisiaj nie wiadomo jednak jeszcze jaki będzie efekt tej wizyty, 

− Szczecinek jest dla nich interesujący ze względu na stosunkowo bliskie połoŜenie do granicy Niemiec,  

− transport i produkcja w Chinach droŜeją, stąd pomysły przenoszenia produkcji do Europy, 

− po powrocie do Szczecinka zostały wysłane do Chin listy z zaproszeniami do władz odwiedzanych 

miast, 

− podał trzyosobowy skład delegacji, tj. dwie osoby z Miasta i jedna osoba z Powiatu, 

− 1/3 kosztów pokrył Powiat a 2/3 kosztów Miasto, czyli ok. 20 tys. zł Miasto i ok. 10 tys. zł Powiat. 

 

Ad.24. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta.  

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− nawiązując do pkt 4 i pkt 6 „informacji Przewodniczącego Rady Miasta”  dotyczących „wezwania do 

usunięcia naruszenia prawa” skierowanego do Rady Miasta przez pełnomocnika TV Kablowej  

„Zachód” odczytał swoje pismo z dnia 17.01.2012r. skierowane do Przewodniczącego Rady Miasta, 

− za pomocą prezentacji multimedialnej przedstawił nagranie internetowe z przebiegu obrad Komisji 

Ochrony Środowiska Rady Miasta Szczecinek, 

− zwolnił tempo odsłuchania nagrania w celu umoŜliwienia dokładnego rozróŜnienia wypowiadanych 

prze niego słów w w/w nagraniu, 

− po prezentacji stwierdził, iŜ uwaŜa to nagranie za manipulację ze strony TV Kablowej „Zachód” i ze 

strony Dwutygodnika Szczecineckiego „TEMAT” , i traktuje to jako naruszenie jego dobrego imienia  

w związku z wykonywaniem przez niego mandatu radnego, 

− zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miasta  z prośbą o podjęcie działań mających na celu 

powstrzymanie tych pomówień i ataków na jego osobę. 

Pismo radnego Janusza Rautszko stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe otrzymał pismo od pełnomocnika TV Kablowej „Zachód” wzywające do zaprzestania 

naruszania prawa, 

− zacytował fragment tego pisma, 

− pismo to było dla niego duŜym zaskoczeniem , poniewaŜ kilka miesięcy wcześniej we wrześniu 2011r 

kwestia ta była juŜ przedmiotem korespondencji wymienianej pomiędzy nim a Prezesem TV „Zachód”,  

− wówczas poinformował Prezesa TV „Zachód”, Ŝe nie widzi naruszenia prawa, ale zastrzegł, Ŝe nie jest 

uprawniony do narzucania Przewodniczącemu Komisji sposobu postępowania, 

−  Prezesa TV „Zachód” odpowiedział, Ŝe się z tym nie zgadza, 

− wtedy poinformował, Ŝe podejmie działania związane z uregulowaniem kwestii prac Komisji, 



 19 

− Komisja Prawa uznała, Ŝe  powinny to omówić poszczególne Komisje, 

− konsultacje trwają, radni w tej kwestii pracują i dlatego dziwi to wezwanie, poniewaŜ od września nic 

takiego dodatkowego się nie wydarzyło, 

− jeśli to, co przedstawił radny Janusz Rautszko jest prawdą, to jest to sytuacja, w której mogło dojść do 

naruszenia dóbr osoby jako radnego, 

− jeśli się to potwierdzi,  jako Przewodniczący Rady Miasta podejmie działania mające na celu ochronę 

dobrego imienia radnego, 

− został teŜ upowaŜniony przez Przewodniczących Komisji do udzielenia TV „Zachód” odpowiedzi, 

− materiały zaprezentowane przez radnego Janusza Rautszko zostaną w tej odpowiedzi uwzględnione. 

 

Ad.24. Wnioski i zapytania radnych.  

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, ile pieniędzy wydano z budŜetu miasta, z budŜetów jednostek budŜetowych, w spółkach 

miejskich w 2011r. na reklamę, publikacje i inne usługi w mediach i ile w jakich ? 

Pisemne wystąpienie radnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− na terenie miasta przy ul. Leśnej, za ogrodzeniem firmy KRONOSPAN wykonano betonowy przepust, 

z którego wypływa ciecz koloru Ŝółtego, 

− czy Urząd Miasta wie o prowadzonych tam pracach ziemnych? 

− na podstawie jakich pozwoleń zostało to wykonane ? 

− czy przeprowadzono analizę chemiczną wypływającej cieczy ? 

− poprosiła o udostępnienie wszystkich dokumentów, 

− zwróciła się teŜ z prośbą o przedstawienie stanu realizacji inwestycji odnośnie przekierowania 

deszczówki j. Trzesiecko do j. Wielimie, 

− poprosiła o wyniki formaldehydu za 2011r.  

Pisemne wystąpienie radnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− rozumie, Ŝe odpowiedzi na wszystkie postawione na sesji pytania będzie moŜna udzielić radnym na 

piśmie, 

− ze względu na wyczerpanie porządku sesji zamknął obrady 

 

Obrady zakończono o godz. 11:25. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski: 


